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HELP US TO HELP OUR LESS FORTUNATE BRETHREN

What is the 

Coptic Aid Foundation?

A Canadian non-profit charitable organization founded in 1989 with the only purpose of helping poor Coptic families, widows and orphans who are unable to provide themselves with the bare necessities of life, to help poor university students finish school and finally to support some less fortunate to start micro projects.

Our Mission: 

Is to recruit and reach the hearts of the maximum number of donors in order to relieve the pain and suffering of as many as  possible of our less fortunate brothers and sisters back in our Egypt.

Legal Status:

The Coptic Aid Foundation is a registered organization recognized by the Federal and Provincial Authorities.  This allows us to issue official receipts for your donations. Receipts required for use as charitable tax deduction. 

Expenses:

Since all Coptic Aid Foundation board members and workers are volunteers who receive no remuneration   for their services, the foundation’s expenses are minimal. The only expenses are the office rent and equipments; the newsletter, mail, faxes, telephones and money transfer fees through registered accounts in bank of Nova Scotia, less than 5 % of the revenue. 
Our Achievements in the

last few years:

· The Coptic Aid Foundation has almost doubled the number of families it supports by donations in the last few years to more than 3000 three thousand families. The amount paid to each family is an average monthly 55 pounds, never interrupted in 21 years of operation
· More than a 1200  thousand two hundred small income producing projects were achieved with our free loans, most have repaid their loans and the money is reinvested in new projects to encourage those who can work, earn a living, support their families, and generate more jobs for others.

· Some funds have been allocated for special crises and emergencies.

· The Coptic Aid Foundation is continually financing an average of 125 students per year in order to help them continue their studies and get their university degree.

Our Goals:
· To continue to support the thousands of destitute persons depending on the foundation’s help and extend that help to as many more needy families as possible.

· To finance more brilliant university students who are unable to complete their studies without our help. 

· To increase our participation in the productive projects to help return the self-esteem and confidence to our despairing, uneducated brothers and sisters who have the health and zeal to labor, but cannot find a place in the job market.  

The President, 

Coptic Aid Foundation 
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من نحن ؟
جمعية المعونة القبطية هيئة خيرية لا تهدف للربح تأسست في مونتريال عام 1989 بهدف مساعدة الأسر القبطية من الفقراء والأرامل والأيتام والغير قادرين على تدبير احتياجاتهم الحياتية ، ولمساعدة طلاب الجامعات في إنهاء دراستهم ، وأخيرا لدعم الغير محظوظين لبدء مشروعات ( إنتاجية )  صغيرة  

رسالتنا:
الانتشار والوصول إلى قلوب أكبر عدد ممكن من المتبرعين والجهات المانحة ، من أجل تخفيف آلام ومعاناة أكبر عدد ممكن من المحتاجين الأقل حظا من إخوة وأخوات لنا في مصر .

الوضع القانوني:

جمعية المعونة القبطية منظمة مسجلة ومعترف بها من قبل السلطات الفيدرالية والإقليمية، وهذا يسمح لنا إصدار إيصالات رسمية للتبرعات الخاصة بك، والإيصالات اللازمة للخصم الضريبي.
المصروفات:

حيث أن جميع أعضاء مجلس إدارة الجمعية و الخدام متطوعين لا يحصلون على أجر نظير خدمتهم، فنفقات الجمعية ضئيلة ، المصروفات تتمثل فقط في إيجار وتجهيزات مقر الجمعية، النشرات، البريد، الفاكس، التليفون، ومصاريف التحويلات النقدية من خلال الحساب المصرفي ببنك نوفا-سكوتشيا، وتبلغ نسبة المصروفات أقل من 5% من الدخل . 

انجازاتنا خلال

السنوات القليلة الماضية
· قد تضاعف تقريبا عدد الأسر التي تدعمها جمعية المعونة القبطية إلي أكثر من 3100 أسرة من خلال التبرعات فى السنوات الماضية، كما تضاعف المبلغ المدفوع لكل عائلة.المتوسط 55 جنيه شهريا بإنتظام منذ بدء الخدمة من 21 سنة
lكثر من الف و مائتين من المشروعات الصغيرة المدرة للدخل استفادت من موارد الجمعية المالية من خلال القروض الممنوحة بواسطة لجنة المشروعات الانتاجية ، غالبية القروض تم تسديدها وأعيد استثمارها لتمويل مشاريع جديدة تشجع أولئك الذين يمكنهم العمل وكسب قوتهم ، وإعالة أسرهم ، وتولد المزيد من فرص العمل للآخرين.  
· تم تخصيص بعض الموارد للأزمات الخاصة وحالات الطوارئ.
· استمرت الجمعية في إعالة 125 طالبا  في المتوسط لمواصلة دراستهم والحصول على شهادة جامعية.
أهدافنا:
· مواصلة تقديم الدعم لآلاف الأشخاص المعدمين،الذين يقدر عددهم بأكثر من 15 ألف شخص  و نهدف إلي مساعدة أكبر عدد ممكن من العائلات المحتاجة.
· تمويل المزيد من طلبة الجامعات الذين لا يستطيعون إكمال دراستهم دون مساعدتنا.
· زيادة مشاركتنا فى المشاريع الإنتاجية للمساعدة فى إعادة الاعتزاز بالنفس والثقة لمن هم فى حالة يأس والغير متعلمين من إخوتنا الذين لديهم الصحة والحماس للعمل ، ولكن لا يمكن أن يجدوا لأنفسهم مكانا فى سوق العمل.   
رئيس جمعية المعونة القبطية

 د. سعد غالى
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Be a Supporter of CAF send your contribution today


Pre-authorized checking option:


 □ I have enclosed a check marked "VOID" and authorize the Coptic Aid Foundation to withdraw a monthly donation of $_______. 00_ from my account.


Please make this monthly withdrawal on the □ 1st or □ 15th of each month.


Signature_____________________________ Address ____________________________________________________ 


Postal code _______________ Phone number (___) _____________   Instructions ______________________________


Single check option:


□ Please find attached a check donation for the sum of:   □ $20   □ $40  □ $80  □ $100 □ Other $_________


Charitable registration number: 889160149 RR0001
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